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Abstract (en)
The housing is designed as a cold water assembly. The housing is divided into two individual housings (1, 2) which stand on one another in a flush
manner. The lower individual housing (1) contains in a space (10) a compressor, a first heat exchanger and other components of the refrigeration
machine. The upper individual housing (2) is divided by a second heat exchanger (5) of the refrigeration machine into an inlet space (3) and an
outlet space (6), in which there is also a fan (4). A vertical partition (9) in the lower individual housing (1) separates the space (10) from an inlet
chamber (11). The bottom of the lower individual housing (1) and the walls of the individual housing (1) are provided with inlet openings (7) which
open into the inlet chamber (11). The latter merges without a transition with the inlet space (3) of the upper individual housing (2) which has inlet
openings (7) opening into the inlet space (3) as well as outlet openings (8), from which air can be blown out of the outlet space (6) into the open.
The inlet and outlet openings (7, 8) can be arranged in a large number of positions by displacing the casing parts of the individual housings (1, 2).
<IMAGE>

Abstract (de)
Offenbart wird ein Gehäuse für eine Kältemaschine, die als Kaltwassersatz ausgebildet ist. Das Gehäuse ist in zwei Einzelgehäuse (1,2) unterteilt,
die fluchtend aufeinanderstehen. Das untere Einzelgehäuse (1) enthält in einem Raum (10) einen Kompressor, einen ersten Wärmetauscher
und weitere Bestandteile der Kältemaschine. Das obere Einzelgehäuse (2) ist durch einen zweiten Wärmetauscher (5) der Kältemaschine
in einen Einströmraum (3) und einen Ausströmraum (6) unterteilt, in dem sich auch ein Lüfter (4) befindet. Eine vertikale Trennwand (9) im
unteren Einzelgehäuse (1) trennt den Raum (10) von einer Einströmkammer (11). Der Boden des unteren Einzelgehäuses (1) und die Wände
des Einzelgehäuses (1) sind mit Einströmöffnungen (7) versehen, die in die Einströmkammer (11) münden. Letztere geht übergangslos in den
Einströmraum (3) des oberen Einzelgehäuses (2) über, das in den Einströmraum (3) mündende Einströmöffnungen (7) sowie Ausströmöffnungen
(8) aufweist, aus denen Luft aus dem Ausströmraum (6) ins Freie ausblasbar ist. Die Ein- und Ausströmöffnungen (7/8) können durch versetzen der
Kapselungsteile der Einzelgehäuse (1,2) in einer Vielzahl von Positionen angeordnet werden.
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